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Hoi!

Heb dit ook nog even zitten lezen, net als BEY document waarop dit een reactie was. Ziet er goed uit! (Als die publieke
privaatrechtelijke organisaties in het document maar wel alleen privaatrechtelijke organisaties worden. ©)

Ik bedacht me wel dat we ook een knoop moeten gaan doorhakken over de hoogte van het maximale subsidiebedrag/-
percentage.
oe Allereerst: kun je mij die Excel-sheet sturen met de evenementen en het subsidiebedrag in de afgelopen jaren. En

staat daar ook een kolom in van het bedrag dat ze hebben verleend? Dat zou goed zijn. Dat overzicht kan enige houvast

geven wat reéle bedragen en percentages zouden kunnen zijn.
¢ Ik weet dat ook ‘corona’ daarbij als argument voorbij kwam. We zouden de coronasituatie mee kunnen nemen in de

maximumbedragen/-percentages. Daar hebben we het over gehad. Maar wat is dan een redelijke ‘plus’? Ik durf het bijna
niet te zeggen, maar zouden we daarvoor een briefadvies kunnen vragen aan de NLsportraad? Of laagdrempeliger aan BEER
BEESofzo?

Groeten,

Van:IEEEJEENe minvws.ni>
Verzonden: vrijdag 25 september 2020 14:41

ronFETED SEE rvs. SEEe invws.ol>;IEE
@minvws.nl>

Onderwerp: RE: toelichting eerste aanzetFg

Volgens mij al verwerkt door EXER maar hierbij mijn aantekeningen:

-  Topsport = passend in het landelijke topsportbeleid (hierin verbinding maken met DA6)- Hoogste niveau dat voor NL

haalbaar is — Evt in toelichting brief van de bond ter ondersteuning evenement.

- Eenmalig (jaarlijks terugkerend evenement heeft een sociale of economische businesscase)
- In aanmerking voor de subsidie komen in ieder geval EK’s, WK’s, OKT’s. Innovatieve concepten kunnen ook in aanmerking

komen.

- Geen lijst met mogelijkheden toevoegen, maar verwijzen naar het TEL

-  Alleen privaatrechtelijke organisaties mogen aanvragen.

-  Side-events niet specifiek noemen. Wel het benutten van platform sportevenement voor maatschappelijke waarden en dit

zichbaar maken in de aanvraag. Dit wordt niet inhoudelijk beoordeeld maar willen we wel weten.

-  Zie ECS over CAS plafond publiceren > afstemmen met DUS-|

-  Subsidie bedrag: maximum percentage en bedrag (resp. 35-40%, vooral na impact coronacrisis). Nader bespreken.

Prettig weekend!

van:IEEECEE0 minvws.ni>
Verzonden: donderdag 24 september 2020 19:28

minvws.nl>

Onderwerp: toelichting eerste aa nzet Rg
Beste mensen,

Ik heb in de trein nog even zitten hobbyen op basis van onze discussie van vanochtend. Hierbij de eerste stap om tot een

heldere redenering te komen die we later in de toelichting kunnen gebruiken.
Ik heb daarbij ook gekeken welke criteria van de sportraad (wat eigenlijk geen criteria zijn ©) we daarbij nog kunnen

meenemen. Verreweg de meesten kunnen mee in het sportevenementenplan dat we als verplichting aan hen gaan vragen.


